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V y d á v á  o b e c n í  ú ř a d  B o h u s l a v i c e

Měsíčník, odp. red. Bohumil Kutina, tel.: 602 275 860,
e-mail: starosta@bohuslavice.com,  www.bohuslavice.com,

reg. číslo MK ČR 14461, vyšlo dne 6. 7. 2008 v počtu 300 výtisků

Ze zastupitelstva
Zápis ze schůze zastupitelstva obce, konané dne

30.6.2008 ve 20.00 hodin v kanceláři starosty
Obecního úřadu v Bohuslavicích – 6. schůze od
počátku roku.
Program: 
1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého
zasedání
2. Nabídka na odkoupení akcií České spořitelny
3. Nabídka tepelného čerpadla pro základní
školu 
4. Nabídka na umístění bankomatu
5. Vyhláška o ochraně nočního klidu a regulaci
hlučných činností
6. Smlouva o poskytování terénní pečovatelské
služby
7. Žádost mladých sociálních demokratů o
finanční příspěvek na akci  „Malování na asfal-
tu“
8. Seznámení s ISÚ MAS Mezi Úpou a Metují
9. Stanovení nájemného z nebytových prostor
v čp. 25
10. Schválení rozhodnutí o výběru nejvhodnější
nabídky –veřejná zakázka  Tlaková kanalizace
a ČOV
11. Ostatní záležitosti obce
12. Usnesení a závěr

1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého
zasedání

Starosta zahájil schůzi ve 20.00 hodin, přivítal
přítomné, konstatoval, že je přítomno 9 členů z
11, tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné. Do
návrhové komise jmenoval pí. Krupičkovou a pí.
Pultarovou. Ověřovateli zápisu určil p. Králíčka a
p. Syrovátka. Zapisovatelka: pí. Syrovátková. 

Konstatoval, že k minulému usnesení nebyly
žádné připomínky, tudíž se považuje za schválené.

Smlouvy na opravu střech v ZŠ a MŠ byly
předloženy, úklid kolem hydrantů zabezpečen,
okolí kolem rybníčka upraveno, oplocení zatím
nebylo provedeno.

2. Nabídka na odkoupení akcií České spořitelny
ZO zamítá nabídku na odkoupení akcií České

spořitelny všemi 9 hlasy přítomných.
3. Nabídka tepelného čerpadla pro základní

školu. ZO zamítá nabídku tepelného čerpadla pro
základní školu všemi 9 hlasy přítomných.

4. Nabídka na umístění bankomat. ZO zamítá
nabídku na umístění bankomatu všemi 9 hlasy pří-
tomných.

5. Vyhláška o ochraně nočního klidu a regulaci
hlučných činností. ZO schvaluje vyhlášku č.
1/2008 o ochraně nočního klidu a regulaci
hlučných činností všem 9 hlasy přítomných.

6. Smlouva poskytování terénní pečovatelské
služby. ZO schvaluje smlouvu o poskytování
Pečovatelské služby v obci Bohuslavice a pro
zbytek letošního roku  schvaluje poskytnutí
příspěvku na tuto službu  MSSS Oáza ve výši
5000,- Kč všemi 9 hlasy přítomných.

7. Žádost mladých sociálních demokratů o
finanční příspěvek na akci „Malování na asfaltu“

ZO zamítá poskytnutí finančního příspěvku na
akci „Malování na asfaltu“všemi 9 hlasy přítom-

ných.
8. Seznámení s ISÚ MAS Mezi Úpou a Metují
ZO bylo seznámeno s ISÚ MAS Mezi Úpou a

Metují a bere tuto informaci na vědomí.
9. Stanovení nájemného z nebytových prostor v

čp. 25. Starosta navrhuje zálohové platby během
roku tak, že kosmetička a masérka budou platit
1200,- Kč měsíčně, lékaři budou platit tak jako
doposud. Po ukončení roku bude vypracováno
vyúčtování a všichni doplatí do skutečných nák-
ladů, případně jim vznikne přeplatek. Náklady
budou uhrazeny tak, že 25% uhradí kosmetička a
masérka, zbytek lékaři. ZO schvaluje tento návrh
všemi 9 hlasy přítomných.

10. Schválení rozhodnutí o výběru nejvhodnější
nabídky –veřejná zakázka  Tlaková kanalizace a
ČOV. ZO schvaluje rozhodnutí o výběru
nejvhodnější nabídky na veřejnou zakázku
„Tlaková kanalizace a ČOV Bohuslavice  - firmu
NEPTUN PRESSKAN, spol. s.r.o., všemi 9 hlasy
přítomných.

11. Ostatní záležitosti obce
Starosta informoval o dopisu, který byl zaslán

pronajímateli parcely č. 831 panu Jaroslavu Per-
háčovi.

Usnesení  ZO ze dne 30.6.2008
ZO schvaluje:
- Usnesení z minulé schůze všemi 9 hlasy přítom-
ných
- Program dnešní schůze všemi 9 hlasy přítom-
ných
- Vyhlášku č. 1/2008 o ochraně nočního klidu a
regulaci hlučných činností všem 9 hlasy přítom-
ných.

- Smlouvu o poskytování Pečovatelské služby
v obci Bohuslavice a pro zbytek letošního  roku
schvaluje  poskytnutí příspěvku na tuto službu
MSSS Oáza ve výši 5000,- Kč všemi 9 hlasy pří-
tomných.

- Vyúčtování nájemného z nebytových prostor v
čp. 25 všemi 9 hlasy přítomných takto: 
zálohové platby během roku tak, že kosmetička a
masérka budou platit 1200,- Kč měsíčně, lékaři
budou platit tak jako doposud. Po ukončení roku
bude vypracováno vyúčtování a všichni doplatí do
skutečných nákladů, případně jim vznikne pře-
platek. Náklady budou uhrazeny tak, že 25%
uhradí kosmetička a masérka, zbytek lékaři.

-  Rozhodnutí o výběru  nejvhodnější nabídky
na veřejnou zakázku „Tlaková kanalizace a ČOV
Bohuslavice  - firmu NEPTUN PRESSKAN, spol.
s.r.o., všemi 9 hlasy přítomných.
ZO zamítá:
-   nabídku na odkoupení akcií České spořitelny
všemi 9 hlasy přítomných.
-   nabídku tepelného čerpadla pro základní školu
všemi 9 hlasy přítomných.
-   nabídku na umístění bankomatu všemi 9 hlasy
přítomných.
-   poskytnutí finančního příspěvku na akci
„Malování na asfaltu“všemi 9 hlasy přítomných.
ZO bere na vědomí:
-  ISÚ MAS Mezi Úpou a Metují 
-  dopis p. Jaroslavu Perháčovi

Několik poznámek k zápisu z
jednání zastupitelstva.

Obec dostala nabídku na umístění bankomatu v
obci. Protože tato služba dosud není v bohuslavicích
občanům poskytována, požádal jsem firmu Pharro
Praha CZ a.s., která bankomat nabízela o sdělení
bližších podmínek. Byl mi předložen návrh smlouvy,
podle které by firma obci za umístění bankomatu
platila 300 za čtvrt roku (1200 Kč ročně). Obec by
byla povinna zajistit na své náklady pro bankomat
místnost a vybavit ji telefonní přípojkou, rozvodnou
skříní se třemi elektrickými obvody přístupnou 24
hodin. Dále by obec musel zaručit, že minimální
počet transakcí za jeden kalendářní měsíc a banko-
mat bude 750ks. Za každou transakci, o kterou by
bylo na bankomatu provedeno méně by obec měla
firmě Pharro Praha CZ a.s., zaplatit 30 Kč. To zna-
mená, že pokud by na bankomatu bylo provedeno
jenom 300 výběrů za měsíc, platila by obec měsíčně
za neprovedené transakce 1050 Kč. Tyto podmínky
se zastupitelstvu zdály příliš nevýhodné pro obec a
proto na ně zastupitelé nepřistoupili.

Mladí sociální demokraté požádali zastupitelstvo
o příspěvek na akci „malování na asfaltu“ ve výši
500 Kč. Žádost byla na obecní úřad doručena před
květnovým jednáním zastupitelstva. Nebylo to však
týden před schůzí, jak ukládá zákon a proto nebylo
její projednání zařazena do programu jednání na
květnové schůzi zastupitelstva. Žádost byla projedná-
na na červnové schůzi, na níž bylo poskytnutí
příspěvku zamítnuto. Důvodem zamítnutí byl to, že v
žádosti nebylo specifikováno na co přesně budou
peníze použity. Podle zákona zastupitelstvo musí
současně se schválením příspěvku schválit také účel,
na který je poskytován. Později je obec povinna
zkontrolovat zda byly peníze použity v souladu s
podmínkami jejich poskytnutí. 

V současné době dostává příspěvek na péči v
Bohuslavicích asi 22 občanů. Zástupci obcí v našem
regionu (novoměstsko) se dohodli na tom, že pokud
v jejich obcích budou mít občané potřebu a zájem o
pečovatelskou službu, jsou obce ochotny přispívat na
její provoz. Informace o možnostech využití pečova-
telské služby budou mít občané na obecních úřadech
a dále se o nich budou dozvídat prostřednictvím pra-
covnic sociálního odboru Městského úřadu v
Novém Městě nad Metuji. K zajištění poskytování
pečovatelské služby byla proto uzavřena smlouva
mezi MSSS Oáza v Novém Městě nad Metují a jed-
notlivými obcemi. Zastupitelstvo obce Bohuslavice
schválilo podepsání smlouvy a pro tento rok (zbytek
roku) příspěvek na provoz pečovatelské služby
prozatím ve výši 5000 Kč.

V minulém čísle zpravodaje bylo v zápisu o jed-
nání zastupitelstva omylem uvedeno, že pí.
Hladíková, p. Čepelka a p. Macek hlasovali proti
poskytnutí příspěvku na Pohádkový les. Jednalo se o
chybu zapisovatele, zmínění zastupitelé nebyli proti
poskytnutí příspěvku, pouze se zdrželi hlasování,
protože podle jejich názoru by měly být příspěvky
pro všechny organizace stejné, jako v jiných letech.
Za tuto chybu se jim omlouvám.

B. Kutina

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


Č E R V E N E C

Všechny knihy zežloutnou, ale kniha přírody má každý
rok nové, nádherné vydání.

H.CH.Andersen
Krásný citát pro úvod nového zpravodaje, na který už

možná někteří z vás netrpělivě čekáte.
Tak pojďme společně v tomto novém vydání zalistovat. Je

léto,horké léto –možná léto, tak jak má být, tak co kdybychom
otevřeli tu naši knihu přírody na této kapitole.

Tak, ještě chvilku vydržte.Už to mám. Léto a hudba
Proč zrovna - léto a hudba? Protože se mi zdá, že bychom si

o létu mohli povídat trochu jinak. Samozřejmě, že předpověď
počasí je pro každého z nás velmi důležitá. Pro ty, kteří se
chystají na dovolenou, pro děti na různých táborových
soustředěních, pro zemědělce i pro ty, kteří se tak hned nevz-
pamatují z posledního bouřkového řádění, z krupobití i z
dešťových přívalů vody. 

Ale abych se vrátila k té hudbě. Nějak mě napadlo, že
počasí, příroda vůbec a hudba mají vlastně mnoho
společného. 

Přestože jsou prázdniny, musím se vrátit trochu zpět,
do školy, do hodin hudební výchovy, kdy jsem si s dětmi poví-
dala o hudbě, o tom, jakou hudbu máme rádi. Jak moc to, co
právě posloucháme, dokáže ovlivnit nejen náš věk, ale zejmé-
na nálada, atmosféra, to co se právě děje kolem nás, kde
právě jsme a možná i s kým jsme. Třeba i vzpomínky anebo
právě počasí. Jak je možné, že to, co se nám jindy líbí, zrovna
teď ani trochu nemusíme. A možná je to
také trochu spojené s tou naší věčnou
nespokojeností s tím, co právě je.

Těžko pochopitelné? Já
vím,proto se to pokusím vysvětlit. A
nejlépe na příkladech. Právě teď bych si
asi nepustila nějakou tu operu, i když
mám některé operní árie moc ráda, ale
zrovna teď (no jasně, říkáte si, že bych
asi byla blázen, psát příspěvek a
poslouchat u toho třeba Prodanou
nevěstu).Na operu musí být totiž oprav-
du nejen nálada, ale i atmosféra a
nejlépe ta pravá divadelní. Přesně si
vzpomínám…psal se rok 1990. Byl
prosinec a právě v ten den měl tatínek
60. narozeniny. Tehdy jsem moc chtěla, aby se mnou a s
dcerou Lucií jel do Brna do Janáčkova divadla na představení
Verdiho opery Nabucco. Z rodinných důvodů to nějak
nedopadlo. Opera byla úžasná už od prvních taktů předehry,
vedle mě bylo prázdné místo, což mě mrzí do dnes. Ale právě
tam, jsem si vzpomněla i na první setkání s operou tomto nád-
herném divadle. Bylo to ještě o téměř dvacet let zpět. Právě
onu Prodanou nevěstu B. Smetany jsem mohla přímo prožít s
dětským pěveckým sborem a také se sbormistrem Františkem
Krahulcem. S učitelem, na kterého se nedá zapomenout. 

Občas si nějakou tu operní árii pustím, ale bez divad-
la, oblečení, bez té atmosféry to není to pravé ořechové. Ste-
jně tak, jako k lidové písničce patří pár stejně dobře nal-
aděných přátel, sklenička dobrého vína a ještě lépe vinný
sklípek přímo na Moravě.

Když si vzpomenu, už to také nějaký ten pátek je.Neby-
la jsem ani na Moravě, ani s přáteli, ale sama doma – asi s 25
kily okurek a připadala jsem si jako pobočka znojemského pod-
niku. Aby se mně lépe pracovalo, pustila jsem si moravské
lidové a přiznávám, že jsem dodržovala i pitný režim – ale
vinný. Podotýkám, že okurky se povedly.

No a jiný žánr? Dodnes tak trochu nechápu, že se
dá bolení hlavy léčit poslechem „Komunálního odpadu“. Tehdy
mě s písněmi této hudební skupiny seznámil můj syn. 

Všechny písničky bych nemusela, ale oslovila mě muzika i
některé texty. Stal se div, hlava přestala bolet.

A tak bych mohla pokračovat. Jednou si ráda poslechnu

Čechomor (který je mimo jiné mým favoritem), jednou je to
Hradišťan, ale nepohrdnu ani starými „hity“, se kterými se
člověk vrátí o pár desítek let zpět. A pozor, stále mají co do
sebe.

A určitě si ráda poslechnu naši hymnu, kdykoliv k poslechu
dají příležitost naši sportovci.

Hudba dokáže nahradit slzy, dokáže je i vyvolat. Dokáže
navodit báječnou atmosféru, ale sama o sobě ne. Musí mít i
nějakého toho příjemce,konzumenta, posluchače, milovníka,
pacienta. Už Pythagoras řekl, že „hudba velmi prospívá zdraví,
když ji náležitě užíváme“. Může dodat i odvahu (vzpomeňme
na husity),hrdost. Ale může nejen zahnat křižáky ale i mnohé z
nás, když se line nekontrolovatelně od sousedů anebo, když
zrovna nemáme náladu. Pak je „ticho tím nejkrásnějším
zvukem“, jak řekl Henry Miller. 

A pokud to ticho někdy velmi potřebujete, stačí vypnout
proud. Danny Kaye prohlásil o zpěvácích pop music toto:
„Zpěváci pop music jsou mladí lidé, kteří přestanou být
zpěváky, jakmile vypnou elektřinu.“ Nemusejí být mladí i starší
generace to dovede.

No a přes to vypínání elektřiny jsme se krásně dostali
k počasí. Protože i na počasí musíme mít náladu, atmosféru,
oblečení ….

Jinak vnímáme sluníčko, když jsme v zaměstnání a jinak,
když jsme na dovolené a u vody. Stejné je to i s deštěm. Mys-
lím, že je to zbytečné rozvádět. 

A jak to souvisí s hudbou? To byl asi ten prvopočáteční
nápad. Kdo jiný než Charles Darwin
mohl prohlásit, že „hudba je starší než
lidská řeč“. První doteky hudby byly
vlastně zvuky. Dřívka, bubny, kamínky,
apod. Bubnování deště to už je možná
tak trochu hudební poezie. Tekoucí voda
v podobě Smetanovy symfonické básně
Vltava, je úžasná věc. Teď nechci
úmyslně psát o hučící vodě při
záplavách. Kdo to zažil, určitě by se
mnou nesouhlasil, jak krásně umí voda
„mluvit a zpívat a hrát“.

Ano. Nemám- jako ostatně každý-
ráda, když prší a musím do práce anebo
někam za povinnostmi.Deštník většinou
překáží a stejně jste mokří. Ani déšť o
dovolené není to pravé. Ale vždycky

jsem už od dětství měla ráda ten ranní déšť, když člověk
nemusel vstávat a mohl poslouchat šumění deště, bubnování
na parapety. Když si na táboře zalezl do stanu a nemusel kvůli
dešti ven a jen tak lenošil. Příjemné chladivé osvěžení po déle
trvajících vedrech. A k tomu ranní zpěv ptáků (ne řev špačků
na vaši třešni) a nikam nemuset.No idylka. 

Ne každý ale tohle ocení. Někdo raději ocení naprosté
TICHO, které ale také patří k hudbě. 

Vidíte, ne každý se shodneme, to co právě chceme. Houbaři
déšť, aby rostli houby, zemědělci momentálně raději vyšlou na
pole kombajny než krupobití.  Já vždycky chtěla na den hezky
a v noci jemně zapršet.Víte co, necháme to na přírodě. Někdy
je tak, někdy onak. „To, co vytvořila příroda, je vždycky lepší
než to, co bylo vytvořeno uměle.“Příroda si poradí.To jen mi si
často nevíme rady. A nedokážeme přijímat věci, tak jak je
přináší život.

Myslím, že i já budu muset na to ranní poslouchání deště
vymyslet kompromis. Jinak mě doma na zahradě na prázdniny
postaví stan, abych si to prý užila. 

A tak ještě jeden citát, než se rozloučíme.“Kdo chce
pochopit hudbu, nepotřebuje ani tak sluch, jako srdce.“ Jiří
Mahen to vyjádřil krásně. Já si myslím, že to ale platí o všem a
nejen o hudbě a o sluchu. 

Mějte se krásně a hlavně – mějte srdíčko na tom pravém
místě. A šetřete si ho.

J.Matoulková

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


napodobilo starší
žáky a také ze čtyř
zúčastněných obsadi-
lo 4. místo. Družstvo
mužů (též stejná ses-
tava jako v
Bohuslavicích) star-
tovalo v konkurenci
třinácti družstev (také
družstva z Náchod-
ské a Podorlické ligy) a předvedlo standardní
výkon. Výsledný čas 40,67 s stačil na 8. místo. 

Soutěže, které se budou konat o prázd-
ninách:

Černčice – 5. července, Provodov – 18. čer-
vence, Nahořany – 9. srpna, Přibyslav – 16.
srpna, 30. srpna – Jasenná.

Závěrem bych Vám chtěl jménem SDH
popřát hodně krásných a slunečních dnů během
letních měsíců, hezké užití dovolené a prázdnin.

Za SDH Bohuslavice Karel Čepelka ml.

Co jste hasiči?

Při oslavách v Nahořanech

Mladší žáci

Starší žáci

Družstvo dorostu

Než něco zapálíte…
V pondělí 2. června v 19,38 hodin byl na

HZS Náchod nahlášen požár trávy v obci
Bohuslavice. Následně se na naší hasičské zbro-
jnici rozezněla siréna. Zanedlouho naše jednotka
vyrazila (společně s JSDH Nové Město n.
Metují a PS Dobruška) na určené místo (zahra-
da p. Lukáškové). Po příjezdu bylo zjištěno, že
se jedná o neohlášené pálení sena a že to byl v
podstatě planý poplach. K hořící kupce sena tak
zbytečně přijely tři výjezdové jednotky. Proto
mám zde pro Vás upozornění: pokud budete
chtít na svém pozemku pálit seno, roští apod.,
oznamte to na HZS Náchod na tel. číslo 491
489 500 a předejdete tak možným nepříjemnos-
tem. A pokud máte v úmyslu vytočit číslo 150,
nejprve se přesvědčte, jestli je to vůbec nutné.
Za SDH Bohuslavice se tohoto výjezdu zúčast-
nili: Karel Čepelka ml., Karel Čepelka st., Jiří
Černý, Josef Hemelík, Libor Fejtek a Radek
Rydlo. 

Nahořanští slavili 130. let.
Sbor dobrovolných hasičů v Nahořanech

uspořádal v sobotu 7. června oslavy 130. let od
svého založení. Oslavy byly zahájeny slavnostní
členskou schůzí, následovalo žehnání nového
praporu sboru a také kladení věnců u památníku
padlých. Poté jste mohli shlédnout ukázky nejen
historické, ale i moderní hasičské techniky, vys-
toupení skupiny historického šermu Novica a
mnoho dalších zajímavostí. Náš sbor měl zde
zastoupení v podobě ukázky s historickou
hasičskou stříkačkou. V dobovém ustrojení se
této ukázky zúčastnili: Veronika Fejtková, Edita
Herzigová, Karel Čepelka ml., Jiří Černý, Libor
Fejtek a Lukáš Timura.  

Ženy obhájili loňské 3. místo.
V sobotu 14. června se naše družstvo žen

zúčastnilo soutěže v požárním útoku ve
Žďárkách tzv. „Žďárecké špičky“. Tato soutěž
je vypsána pouze pro družstva žen a má speci-
fická pravidla. Útok se zde provádí na tři hadice
B (jako u mužů) a každé družstvo má dva
pokusy. Časy obou pokusů se sčítají. Naše
družstvo (Jitka Čepelková, Veronika Fejtková,
Edita Herzigová, Lucie Hladíková, Marie
Hušková, Věra Netolická a Renata Tláskalová)
součtem obou časů (44,47 s a 49,50 s) obsadilo
stejně jako v loňském roce 3. místo.

Družstvo mužů soutěžilo s „osmičkou“.
Tentýž den SDH Provodov uspořádal soutěž

v požárním útoku tzv. „Provodovská osma“.
Jak je zřejmé z názvu, soutěžilo se zde dnes již
s historickými stroji PS 8, družstva měla dva
pokusy. Naše družstvo (Libor Fejtek, Aleš Kaš-
par, Tomáš Kondek, Roman Kylar, Tomáš Petr,
Lukáš Timura a Martin Tomek) obsadilo ze
šesti zúčastněných družstev 6. místo.

Družstvo žen získalo putovní pohár.
O týden později, v sobotu 21. června náš

sbor ve spolupráci s obecním úřadem
Bohuslavice a také OORM Náchod (kategorie
mladých hasičů) uspořádal již IX. ročník
hasičské soutěže o Putovní pohár starosty obce
Bohuslavice.

Po osmé hodině se na sokolskou zahradu
začala sjíždět družstva mladších a starších žáků,
které měly naplánovaný začátek na devátou
hodinu. Jako první nastoupili na start nejmladší
domácí hasiči. Předvedli solidní výkon, ale

výsledný čas 36,35 s stačil tentokrát na 3.
místo. Z vítězství se radovalo družstvo ze Stolí-
na, 2. místo obsadili mladí hasiči ze Lhoty za
Červeným Kostelcem. V této kategorii startova-
lo celkem sedm družstev. Ve starší kategorii se
přihlásilo družstev jedenáct. Začínali opět
domácí. Těm se však oproti mladším kolegům
doma již tradičně nedaří. Po menší chybě při
spojování savic obsadili 7. místo. Měli tak
trošku i smůlu, protože časový rozdíl mezi
druhým až sedmým místem byl pouze čtyři
vteřiny. Z vítězství se radovalo družstvo z
Jasenné, druzí skončili starší žáci z Broumova a
3. místo obsadili starší žáci ze Stolína. Výsledky
v obou kategoriích se započítávaly do hodno-
cení celoroční soutěže pod názvem Pohár
starosty OSH Náchod. Před vyhlášením těchto
výsledků obdržela Lucie Hladíková z rukou
vedoucího OORM Náchod Milana Kligla
ocenění za umístění v krajském kole grafické
soutěže Požární ochrana očima dětí. Lucka ve
své kategorii dokázala obhájit loňské vítězství a
opět postoupit do celorepublikového kola. 

Ve třináct hodin se uskutečnil nástup družstev
žen a mužů. Soutěž dospělých zahajovalo
domácí družstvo žen, které na start nastupovalo
s vědomím vítězství ve dvou předešlých
ročnících. Případné letošní vítězství (třetí v
řadě) by mu zaručilo zisk putovního poháru.
Jelikož se v této kategorii letos přihlásila pouze
dvě družstva, šance domácích na vítězství byla
veliká. S přemírou snahy však „vyrobilo“
chybu při připojení hadice B na stroj a výsledný
čas dával pramalou naději na vítězství. Nahořan-
ským ženám se tak naskytla šance zvítězit. I ony
si však nepočínaly bezchybně. Z důvodu
nenastříkání levého terče byl jejich pokus hod-
nocen jako neplatný. Z vítězství se tak nakonec
radovalo domácí družstvo žen z Bohuslavic.
Tímto třetím vítězstvím v řadě tak získalo
nastálo Putovní pohár starosty obce Bohuslav-
ice. V kategorii mužů startovalo deset družstev.
Domácí družstvo chtělo odčinit loňský nezdar v
podobě 6. místa. Letos podalo zlepšený výkon a
odměnou bylo umístění na 3. místě. Loňské
prvenství obhájilo družstvo mužů z Přibyslavi,
na 2. místě skončili muži z Vršovky. SDH
Bohuslavice reprezentovalo ještě družstvo
dorostu, které nastoupilo na start v netradičním
oblečení. S myšlenkou není důležité vyhrát, ale
zúčastnit se nakonec obsadilo 7. místo.
Zpestřením této soutěže byla návštěva polských
hasičů z partnerského města Pieszyce, kteří
všem předvedli ukázku požárního útoku dle pol-
ských pravidel. Jménem pořadatelů bych chtěl
poděkovat všem sponzorům (viz. seznam), bez
kterých bychom ani nemohli takovouto akci
uspořádat. Poděkování patří také všem (nejen
členům našeho sboru), kteří se jakkoli podíleli
na uspořádání této akce.

Ve Vršovce se našim družstvům nedařilo.
Další sobotu 28. června uspořádal SDH

Vršovka soutěž v požárním útoku o Pohár
starosty sboru. Zde náš sbor reprezentovala tři
družstva. Sestavu starších žáků (Petr Čepelka,

Tomáš Hladík, Lukáš Hrnčíř, Vít Kovalčík,
Lukáš Timura a Tomáš Voborník) doplnil dle
věku ještě mladší žák Michal Čepelka. Toto
družstvo bohužel zopakovalo chybu při spojení
savic z domácí soutěže a ze čtyř zúčastněných
družstev obsadilo 4. místo. Družstvu žen (stejná
sestava jako při domácí soutěži) se také nedařilo
dle svých představ. Po chybě na sacím koši
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Inzerce
Půjčka pro každého!!!!
bankovní,nebankovní,zaměstnancům,mam

inkám na MD,důchodcům i školá-kům(vždy
doklad o výděl-ku,přídavky či důchodový
výměr) Nenahlíží se do registru.!!!

BEZ POPLATKŮ!!!
774 954 401, email:pujcky1@centrum.cz

Hledáte práci?
Chcete změnit zaměstnání? Využijte

celostátní program pracovního zařazení.
Volejte kdykoliv 555 111 566.

Servis PC
Opravy počítačů, jejich rozšíření o nové

součásti, instalace programů, odvirování,
optimalizace systému apod.

tel.: 603 491 532, 491 475 325

FIRMA MONET, KTERÁ NABÍZÍ
PORADENSTVÍ K RŮZNÝM DRUHŮM

POJIŠTĚNÍ, DŮCHODOVÉHO PŘIPOJIŠTĚNÍ
A SPOŘENÍ OZNAMUJE, ŽE MÍSTO

PONDĚLÍ BUDOU PŘÍTOMNI NA OBECNÍM
ÚŘADĚ KAŽDOU

STŘEDU
OD 16 DO 18 HODIN

Pohár starosty obce Bohuslavice - 21.6.2008
Výsledky: Sestavy Bohuslavic
Mladší žáci: Mladší žáci: Dorost:
1. Stolín 30,95 s Michal Čepelka Veronika Fejtková
2. Lhota za Č. K. 32,87 s Adam Čuda Petr Gavlák
3. Bohuslavice 36,35 s Barbora Doležalová Edita Herzigová
4. Jasenná 40,70 s Lucie Gavláková Lucie Hladíková
5. Velichovky 42,20 s Dominik Netolický Roman Kyral
6. Nahořany A 53,79 s Klára Petříková Lukáš Timura
7. Nahořany B 57,48 s Kateřina Zítková Renata Tláskalová

Muži: Ženy: Starší žáci:
1. Přibyslav 51,01 s Jitka Čepelková Petr Čepelka
2. Vršovka 54,66 s Veronika Fejtková Tomáš Hladík
3. Bohuslavice 55,92 s Edita Herzigová Lukáš Hrnčíř
4. Provodov 60,48 s Jana Herzigová Vít Kovalčík
5. Jílovice 63,13 s Lucie Hladíková Lukáš Timura
6. Provoz 63,84 s Marie Hušková Radek Tláskal
7. Bohuslavice-dorost65,75 s Renata Tláskalová Tomáš Voborník
8. Nahořany 68,78 s
9. Jasenná 83,45 s Muži:

10. Slavětín 93,63 s Jiří Černý Tomáš Petr
Petr Gavlák Lukáš Timura

Starší žáci: Tomáš Kondek Martin Tomek
1. Jasenná 33,83 s Roman Kyral
2. Broumov 37,34 s
3. Stolín  37,38 s Sponzoři
4. Nahořany 38,15 s Obecní úřad Bohuslavice
5. Horní Radechová39,29 s ZEPO a.s. Bohuslavice
6. Lhota za Č. K. 40,54 s Hronovský s.r.o. CNC obrábění - N. Město n.M.
7. Bohuslavice 41,41 s Merci Logistic a.s. - autodoprava - N. Město n. M.
8. Červený Kostelec45,61 s Maryška Josef - autodoprava - Bohuslavice
9. Adršpach 54,98 s Stavebniny PROBI - Krčín

10. Vrchoviny 77,08 s Timura Pavel - autodoprava - Bohuslavice
11. Horní Rybníky NP Goldware CZ s.r.o - Nové Město n. M.

Sdružení Hůlka a syn - kamenosochařství, Bohusl.
Svatoň Roman a Josef - autodoprava - Bohuslavice

Ženy: Menclová Miluše - pohřební ústav - Bohuslavice
1. Bohuslavice 73,12 s Kutina Bohumil - Bohuslavice
2. Nahořany NP Hrnčíř Jiří - Bohuslavice

Salon Daria - půjčovna svatebníc
a spol. šatů - Hr.Králové

KBA Grafitec spol. s.r.o. - Dobruška 
Šťastná Karolína - Pohostinství U Ježků - Bohuslavice
Hasiči s.r.o. Nové Město n. M.

E-box lidem usnadní třídění
drobných elektrozařízení

Naše obec se ve spolupráci se společností
ASEKOL rozhodla usnadnit občanům třídění vys-
loužilých malých elektrozařízení. Každý občan
má nyní možnost zanést starý mobil, kalkulačku,

telefon, drobné počítačové vybavení, discman
nebo MP3 přehrávač na obecní úřad a zdarma
se jej zbavit vyhozením do připravené nádoby,
tzv. E-boxu. Je umístěn v chodbě obecního
úřadu, přede dveřmi na poštu.  Kolektivní systém
ASEKOL následně zajistí zdarma odvoz a eko-
logickou likvidaci. 

Hlavním cílem vedle usnadnění třídění drob-
ných elektrozařízení je také zvýšení množství
sebraných malých spotřebičů. Ty totiž většinou
končí v komunálním odpadu. Pokud se elek-
trospotřebič obsahující zdraví škodlivé materiály
vyhodí spolu s běžným odpadem do popelnice,
nedojde k jeho recyklaci, ale skončí na řízené
skládce. Tak zcela zbytečně dochází k hro-
madění odpadu, který by mohl být znovu využit.
Naopak pokud je elektrozařízení odevzdáno k
recyklaci, je zajištěno, že drtivá většina vys-
loužilého spotřebiče bude opětovně využita. Šetří
se tak přírodní zdroje a životní prostředí. Podrob-
nosti o třídění elektroodpadu najdete na
www.elektrosrot.cz.

* E-Box usnadňuje sběr drobných elektroza-
řízení, která zatím často končí ve směsném
komunálním odpadu 

* Deklarujete ekologickou odpovědnost –
sběrem a následnou recyklací elektrozařízení
přispějete k ochraně životního prostředí a úspoře
přírodních zdrojů 

* Možnost odevzdávání veškerých drobných
elektrozařízení z kanceláře i z domácností (s
výjimkou zářivek a baterií) 

* Uspoříte své náklady – vše je zdarma 

Ukázka polských hasičů

Vítězné družstvo žen
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